請

沿

虛

線

先摺

再

聯

聯

第

10044 臺北市重慶南路一段2號5樓 (親自辦理地址) 臺北北門郵局第11973號信箱(郵寄專用信箱) 亞獅康股份有限公司 股務代理機構 凱基證券股份有限公司 股務代理部 股務語音專線: (02)23892999 證券代號: 6497 網址:http://www.kgieworld.com.tw

營業時間: 週一~週五9:00~17:00

Agent for Stock Affairs: Stock Service Department of KGI Securities 10044 Dist., Taipei City 100, Taiwan (R.O.C.)
P.O. BOX 11973 Taipei Beimen, Taipei City 10099
TEL: (02)2389-2999
Website: http://www.kgieworld.com.tw Business hours: Mon.-Fri. 9:00~17:00

ASLAN Pharmaceuticals Limited, Stock Code: 6497



沿

虛

線

先

摺

撕

中華郵政股份有限公司許可號碼簡字第0007號 服務 專線 TEL:(02)2389-2999

郵蘭內裝有附件,應作信函貼付 凱基證券股份有限公司

(631)

亞

康

台北郵局許可證 台北字第1304號 内 郵 簡 無法投遞請退回原處 (未書寫正確郵遞區號) 者,應按信函交付郵資) Taipei Postal Office Permit No. 1304 Domestic mail letter

股東

戶號Account No.: ATTN:

開會通知 請即拆 AGM meeting notice Please open at once

※本次股東常會恕不發放紀念品

No gift will be distributed in this annual general meeting

貴股東如親自出席請塡此聯勿塡背面委託書 出席通知書 108 - 1Please do not fill in the proxy attendance form if the shareholder will be attending the meeting in person Confirmation of Attendance 本股東決定親自出席民國一〇八年六月二十一日(星期五)舉行之股東常會,請將出席證交付本人收執。 The undersigned shareholder will attend the annual general meeting of 2019 in person scheduled to be held on 21 June 2019 (Friday). 此 亞獅康股份有限公司 ASLAN Pharmaceuticals Limited 股東戶號 Shareholder No. 股東姓名 Name (親自參加股東會請簽名或蓋章) (Please affix seal here) 普通股股數 中華民國一〇八年 Number of shares held H Date:

108 - 1

※本次股東常會恕不發放紀念品

No gift will be distributed in this annual general meeting

亞獅康股份有限公司一〇八年股東常會開會通知書

participate in the meeting, please sign/seal on the Proxy Attendance Form and write down in person the name and address of the proxy attendance Form and write down in person the name and address of the proxy attendee, and mall/deliver to the Company's stock agent, Stock Service Department of KGI Securities. (SF, No.2, Sec. 1, Chongqing S. Rd, Zhongzheng Dist., Taipei City 100, Taiwan R.O.C.) at least 5 days before the detection and address of the proxy. For those who did not receive the attendance pass well then be issued for the proxy. For those who did not receive the attendance pass before the meeting, please bring identity proofs to the meeting appears of the pass. If the proxy is the proxy is

To 貴股東 All Shareholders

亞獅康股份有限公司董事會 Best Regards,
The Boards of ASLAN Pharmaceuticals Limited

地 址: Address: 姓 Name: 電話號碼:

Telephone No.:

請自黏郵票 Stamp

四 聯 收件人:

10099 台北北門郵局第11973號信箱 P.O. BOX 11973 Taipei Beimen, Taipei City 10099 凱基證券股份有限公司 股務代理部 Stock Service Department, KGI Securities

	禾	託	書	Drovy A	ttendance Fo	rm	631	一、禁止交付現金 或其他利益之價購	委託人	(股東) Proxy	giver (shareholder)	編 號 Serial No.
	女	пL	目	PIOXY P	illenuance FC	ווווכ	031	委託書行為。	股東戶號 Shareholder No.		持有股數 Shares held	簽名或蓋章Sign/Seal
1.		1日舉行之限	書 常會,代	(須由委託人親自塡 理人並依下列授權	寫,不得以蓋章方式代替)爲本 行使股東權利:	·股東代理人	, 出席本	Prohibit the				
	I hereby appoin	t	(the r	name must be writte	n personally by the shareholder, I on 21 Jun 2019. The proxy shall	and cannot u	ise stamps)	purchase of the proxy with cash	姓名或名稱			
	shareholder to	the following	matters in th	ne specified manner. 費利。(全權委託)	:	· cxcrcisc iiiy	rigints us u	paid or other	Name/Title			
	Exercise sl	nareholder's r	ights on my	behalf according to 1	he agenda of the shareholders r 權利與意見,下列議案未勾選	meeting (Discr	retionary).	benefits delivered.	,			
	表示承認	或贊成。						二、發現違法取得	/1	M. 42- 1		the do-battering
	any box () ticked will	be deemed a	as an recognition or o	he following motions. The follow consent indicated.	_	vitnout	及使用委託書,可 檢附具體事證向集	1	散 求 丿	Solicitor	簽名或蓋章Sign/Seal
	□1.承書	Recognise []2.反對Agai	nst 🗌 3.棄權Abstair	t and financial statements of 201	.8.		保結算所檢舉,經	戶號			
	1.2飲業	Recognise	2. 反對Agai	mpensation for 2018 nst □3.棄權Abstair				查證屬實者,最高	Shareholder No.			
	1. 智子反	čFor □2.反掌	Against :	3.棄權Abstain	sixth Amended and Restated Memorando			給予檢學獎金五萬	Silarenoluer ivo.			
	□ 1. 營尺	₹For □2.反掌	Against 🔲	3.棄權Abstain	s to the Rules and Procedures of		_	元,檢學電話: (〇二)二五四七	姓名或名稱			
	1. 營元	čFor □ 2.反掌	Against	3.棄權Abstain	ndments to the Procedures for M				Name/Title			
	6.擬修訂。	乍公司 「取得	或處分資產	作業程序」案。Am 3.棄權Abstain	endments to the Procedures for Acqui	isition or Dispos		For any illegal	,			
	7.擬決議	本屆新任董事	共6席(含獨	」立董事3席)。To de dependent directors	termine the total number of dire	ectors be elect	ted for this	acquisition or use	受 託	代理人Ag	ent/Acting person	簽名或蓋章Sign/Seal
	1. 智学 反	ŽEor □ 2. 反掌	Against	3. 棄權Abstain	including 3 independent directo	rs) of the boa	ird.	of the proxy identified, please	戶 號			
	9.擬解除。	本公司新任董	事(含獨立)	董事) 競業禁止義務 competition restriction	案。 To release the newly elected	d directors (in	cluding	report it to Taiwan	/ 3//L			
	1. 智元	ŽEor □ 2. 反掌	Against 🗆	3. 変構Abstain	************************************	季红代和人 李	ž,不得培	Depository &	Shareholder No.			
	受全權委託,	七理人應依前	項(2)之授權	的容行使股東權利	red to above to indicate the sco			Clearing Corp. with the specific	姓名或名稱			
	more than one	box (🗌) ticke	d, it shall be	deemed as a discreti	onary proxy. The stock service a	gent commiss	sioned	supporting				
	may not be a di scope of proxy i . 本股東代理人往	eferred to ab	ove (2).		the rights of the shareholders in	accordance w	vitn the	documents	Name/Title			
	The shareholde	r's proxy may	respond to a	any motions raised d	uring the meeting at the proxy's	sole discretio	on.	enclosed and a	身分證字號			
IX	Please mail you	r attendance ¡	oass (or the	registration of attend	期開會,本委託書仍屬有效(F lance) to the proxy. This Proxy A		rm stave	reward of	或統一編號			
	valid even if the 此致To	meeting is pe	ostponed (bu	it limited to this sess	ion only).			NT\$50,000 will be awarded once the	ID/unified business number	r		
	亞獅康股份有關							offense is verified.	住 址			
	ASLAN Pharmac 授權日期 108 年		ed ⊟					Reporting hotline:				
	Date of authoric		н					(02) 25473733	Address			

徵求場所及人員簽章處:

Signature of personnel at the place of solicitation

108-1

委託書使用規則摘要 Notes to the Proxy Attendance Form

- 1.股東親自出席者,不得以另一部份股權委託他人代理,委託書與親自出席通知書均簽名或蓋章者視爲親自出席,但委託書由股東交付徵求人或受託代理人者視爲委託出席。 Shareholders who decide to attend the meeting in person cannot delegate part of their shares to others as their proxies. If both the Confirmation of Attendance and the Proxy Attendance Form are signed/stamped, that shareholder is considered to attend the meeting in person. If the Proxy Attendance Form is handed over to an acquirer or an agent, the shareholder is considered to have delegated a proxy to attend the meeting on their behalf.
- 2.委託書之委託人、徵求人及受託代理人,應依公開發行公司出席股東會使用規則及公司法第一七七條規定辦理
- The shareholder and delegated proxy shall companies and Article 177 of The Company Act.

 3.股東接受他人徵求委託書前,應請徵求人提供徵求委託書之書面及廣告內容資料,或參考公司彙總之徵求人書面及廣告資料,切實瞭解徵求人與擬支持被選舉人背景資料及徵求人對股東會各項議案

Before surrendering the Proxy Attendance Form to the solicitor, the shareholder shall ask the solicitor to produce written documents or advertisements relating to the solicitation, or read through the solicitor's information which the Company has consolidated; therefore establishing a thorough understanding towards the solicitor, the candidates, and the solicitor's opinions with regard to the various motions raised during

4.股東委託代理人出席者,應使用本公司印發之委託書用紙,且一股東以出具一委託書,並以委託一人爲限。
The shareholder must use the Proxy Attendance Form provided by the Company. Each shareholder is entitled to one Proxy Attendance Form and may delegate one proxy only.

5. 請詳填受託代理人戶號、姓名、身分證字號、住址。
Please fill in information of the delegated proxy in all details, iincluding the account number, name, ID No., and address.

6. 徵來委託書之徵來人(除信託事業或股務代理機構外),其代理股數不得超過公司已發行股份總數之百分之三。
The shares represented by a solicitor (excluding trust enterprise or stock services agent) shall not exceed 3 percent of the total number of issued shares of the company.

7.非屬徵來委託書之受託代理人,受託人數不得超過三十人,若其受三人以上股東委託者,其代理之股數除不得超過其本身持有股數之四倍外,亦不得超過公司已發行股份總數之百分之三。
A proxy agent of non-solicited proxies shall not accept the mandate of more than 30 persons. For a proxy agent who accepts the mandate of three or more shareholders, the total shares it represents shall not be more than 4 times the number of shares it original holds, also not exceed 3 percent of the total number of shares its original holds, also not exceed 3 percent of the total number of shares issued by the company.

8. 委託書應由委託人親自簽名或蓋章,並應由委託人親自塡果做求人或受託代理人姓名。但信託事業或股務代理機構受委託擔任徵求人,及股務代理機構受委任擔任委託書之受託代理人者,得以蓋章方式代替之。
The mandating party shall personally sign or seal the proving and the mandate of more than 30 persons. For a proxy agent who accepts the mandate of three or more shareholders, the total shares it represents shall not be more than 4 times the number of shares it original holds, also not exceed 3 percent of the total number of shares issued by the company.

万式代替之。
The mandating party shall personally sign or seal the proxies, and the mandating party shall personally fill in the name of the solicitor or the proxy agent in the proxies; provided that in the case of a trust enterprise or stock services agent acting as the solicitor and a stock services agent mandated to act as the proxy agent of the proxies, seals may be affixed on the proxies instead.

9. 股東、徵求人及受託代理人應於出席股東會時,攜帶身份證明文件,以備核對。
Shareholders, proxies, and agents shall provide identity proof for verification at the meeting.
10. 違反委託書使用規則,其代理之表決權不予計算。
If there shall be any violations in using the proxy for attendance, the represented vote will not be counted.
11. 委託書最遲應於開會五日前送達本公司股務代理機構:凱基證券股份有限公司股務代理部(臺北市重慶南路一段二號五樓)。

11. 委託者最建應於開會五日丽透達本公司股務代理機構: 凱基證券股份有限公司股務代理部(曼北市重慶南路一段二號五樓)。
The Proxy Attendance Form shall be delivered to the Company's stock service agent (Stock Service Department of KGI Securities, 5F., No.2, Sec. 1, Chongqing S. Rd., Zhongzheng Dist., Taipei City) at least 5 days before the date scheduled for the meeting.

12.法人指派代表人出席時,請檢附加蓋印鑑之指派書。
When a juristic person appoints a representative to attend the meeting, please affix the sealed or signed Letter of Appointment.

13.委託書送達公司後,股東欲親自出席股東會或欲以書面或電子方式行使表決權者,應於股東會開會二日前,以書面向公司爲撤銷委託之通知:逾期撤銷者,以委託代理人出席行使之表決權爲準。
In the event that a shareholder decides to vote by attending the shareholders meeting in person, in writing, or in an electronic form after delivering the Proxy Attendance Form,to the Company, then he or she shall issue a written notice to the Company to withdraw the proxy assignment at least 2 days before the meeting. If the withdrawal is not made within the given timeframe, the proxy attendee's voting decisions shall prevail.